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Wloclawek. dnia 15 marca 2017r.

Pan
Janusz Dqbczyfiski
Radny Rady
MiastaWochwek

W odpowiedzi na Pana interpelacjg wniesionq podczas obrad )C(X sesji Rady Miasta

Wloclawek, w sprawie zalozenia w zakladce BIP rejestru wszelkich um6w wraz z podaniem kwoty na
jakie sq zawarle, informujq i2 niniejszy wniosek zostanle pzyjgty do realizacji.

Jednocze6nie informujg, wprowadzenie centralnego rejestru um6w nie jest uregulowane

2adnymi pzepisami prawa, dlatego te2 konieczne jest opracowanie wewngtznych uregulowan
dotyczqcych prowadzenie takiego rejestru ijego publikacji w BlP. Ponadto wprowadzenie nowego
uregulowania spowoduje konieczno5d analizy i dostosowania ju2 obowiq.zujqcych akt6w wewngtznych,
na kt6re bgdzie mial wplyw. Po ich opracowaniu i wprowadzeniu umowy bgdq publikowane

w odpowiedniej zakladce na stronie BlP.
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Do wiadomo6ci:

1. Adresat
2. Wydzial OrganizacyjnoPrawny i Kadr.
3. Biuro Rady Miasta.
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